
Participatie Omgevingsvisie Hilversum 
2040  
Verslag gesprek jongeren op donderdag 3 februari bij Cruyff Court in Hilversum Noord 

georganiseerd door Versa.  

Aanwezig vanuit gemeente: Michel Beuving  

Op 3 februari is gesproken met een aantal jonge Hilversummers in de leeftijd tussen 16 en 32 bij het 
Cruyff Court in Hilversum Noord, nabij station Mediapark. Er waren veel jongeren aanwezig om mee 
te doen met activiteiten van Versa Welzijn. Er zijn tussen de activiteiten door één op één gesprekken 
gevoerd met de jongeren. Hierbij is gevraagd wat zij belangrijk vinden in Hilversum en hoe zij kijken 
naar de toekomst van Hilversum. Ver vooruitdenken is ingewikkeld, maar in de gesprekken is wel een 
duidelijk beeld naar voren gekomen wat de jongeren bezighoudt en wat zij belangrijk vinden.  

Velen gaven aan dat ze de wijk waarderen en dat ze Hilversum ook een fijne plek vinden. De 
treinstations zorgen voor snelle verbinding met andere plaatsen zoals Utrecht en Amsterdam. Het 
centrum wordt ook gewaardeerd vanwege de aanwezige winkels en voorzieningen. Verder wordt 
ook genoemd dat de jongeren de wijk als rustig ervaren en dat de sfeer goed is. Het valt de jongeren 
op dat er een goede mix is in de wijk tussen autochtone en allochtone jongeren.  

Wat de jongeren missen is verlichting rond het Cruyff Court. Nu is het vooral in de wintermaanden 
niet goed mogelijk om daar nog na 17 of 18 uur te voetballen terwijl dat wel graag gedaan wordt. De 
verlichting zou met een tijdslot ingesteld kunnen worden om eventuele overlast te beperken en 
zodat het na een bepaald tijdstip rustig is. De jongeren hebben ook behoefte aan wat meer plekken 
waar ze met elkaar kunnen rondhangen. Zij willen graag betrokken worden bij het verder uitwerken 
van deze plekken en in gesprek gaan met omwonenden. Veel genoemd wordt ook het inspelen op de 
behoeften van jongeren voor diversiteit in de speelplekken, niet alleen voetbalvelden, maar kijk ook 
naar andere sporten zoals basketbal of BMX-en, zoek aansluiting bij behoefte van de jeugd en zorg 
voor passende faciliteiten zoals bijvoorbeeld drinkwater (zoals dat bi Cruyff Court wel aanwezig is).  

Enkele van de aanwezige jongeren, allemaal jongens, gaven aan dat de gemeente ook moet inspelen 
op plekken voor jonge meiden. Die gaan niet naar het Cruyff Court maar hebben wel behoefte aan 
plekken om elkaar te ontmoeten. Ga in gesprek met ze om te kijken wat de behoefte is.  

Diverse jongeren gaan met fiets en scooter naar het centrum en ontwijken dan de drukste en meest 
onveilige plekken, want er zijn genoeg alternatieven om naar het centrum te komen. Wel mag er 
meer aandacht komen voor de verbindingen voor fietsers.  

De meeste van de jongeren willen graag in Hilversum blijven wonen maar zijn bang dat er geen 
betaalbare woningen meer zijn.  

De jongeren hebben veel ideeën voor inrichting van bepaalde plekken of ideeën over bepaalde 
functies maar lopen dan vaak aan tegen allerlei regels en ‘ja, maar…’ reacties. Ze roepen op meer 
met een open houding het gesprek aan te gaan om te kijken wat wel kan in plaats van vooral 
inspelen op wat niet kan. Ze hopen dat dit gaat veranderen zodat er samen met gemeente en 
omwonenden mooie plekken gemaakt kunnen worden.  

Tot slot was er nog een wens voor een stadsstrand met bijbehorende voorzieningen (eventueel in 
Anna’s Hoeve?), een arcadehal in het centrum en grotere voetbalvelden dan de Cruyff Courts of 
voetbalkooien. Ook werd gevraagd om in Noord extra laadpalen voor elektrische auto’s te plaatsen.  

Dit verslag is gebruikt voor Toevoeging bij verslag inwonersparticipatie Omgevingsvisie 
Hilversum  
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